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Radny Miasta Wlocfawek

Wfoclawek, 13 marca 2017 r.

Pan

Marek Wojtkowski
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Interoelacia

w imieniu mieszka6c6w wlocfawka, zwracam siq z proSbq o informacjq czy organizator

transportu zbiorowego jakim jest Urzqd Miasta wloclawek wyrazil zgodq operatorowi - Miejskiemu

przedsiebiorstwu Komunikacji sp. z o.o. we wloclawku, na likwidacjq dochodowej trasy po kt6rej

do 10 marca 2017 r. kursowaly autobusy linii nr 11 i przeniesienie tej linii na trasq, kt6ra okazala

siq niedochodowa a niedawno kursowaly na niej autobusy linii 5'

W opinii mieszka6c6w, kt6rzy zwr6cili siq do mnie z proibq o interwencjq, wyiej wymienione

dzialanie jest nielogiczne, a w dodatku w spos6b zdecydowany ograniczylo dostepnoie

do komunikacji zbiorowej dla czqici mieszkaic6w naszego miasta'


